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Kohal: Anneli Raukas, Liina Remmel, Tarmo Paju, Aron Lips,Kadi Tammaru. 

Puuduvad: Anne Veltmann-Veski, Eerika Pentel, Priit Tammeraid  

Kutsutud: Avo Möls 

Protokollis K.Tammaru 

 

Päevakord. Hoolekogu kinnitas koosoleku päevakorra ühe punktiga: 

1. Koolidirektori info uue õppeaasta eel 

 

Protokoll 

 

- Õppeaastat alustavad 415 last,  esimest klassi 58 õpilast. Vanematesse klassidesse lisandub 

samuti uusi õpilasi. 

- Uus personal: kehalise kasvatuse õpetaja kohale avaldusi ei laekunud. Uute õpetjatega 

sõlmimisel 4 lepingut, 2 veel sõlmimata. Tugispetsialistid on kõik olemas.   

- Koolielu ja õppetöö ehitusega paralleelselt. Toitlustamine lahendatud välitelgi ja kohale 

tellitava sooja toiduga. Sööklatelk 3ks kuuks. Söögivahetunnid, 4 tk. Vahetunni pikkus 

selgub.Algklasside maja kaks korrust ja klassid on kasutatavad. Algklassiruumidesse 

paigutatakse ventilatsiooni puudumise ajaks lokaalsed ventilaatorid. Turvalisuse küsimus- 

kuidas tõkestada laste ligipääs ehitusplatsile. Plaanid on selleks ehitaja poolt tehtud. 

Staadion kasutuses pole. Lastevanematel kodudes selgitada käitumist. 

- Aastakokkuvõte- õppenõukogu hindas eelmise aasta töö heaks. Lõpueksmaid olid 

eelnevatest aastatest edukamad (läbikukkujaid 4  26st). 11 olümpiaadide võitu, 56 tulemust 

10 hulgas.  

- Töö HEV õpilastega – õpe tagatud, palgafond on seni võimaldanud. Valla poolt palgafond 

lubatud hoida kõrgem riigi keskmisest. 

- Pikapäevarühm avatakse, lahtine on toitlustamise korraldamine.  Kaalumisel kaks 

pikapäevarühma. (1-3 klassis 163 last). 



- Päästeametilt kevadiselt kontrollkäigult 3 ettekirjutust: 1 täidetud, teine täitmisel 

(ventilatsioonikambri tühjendamine), kolmanda tähtaeg 01.09.2019 (aeroobikaruumi 

tagavaraväljapääs).  

- Õpetajatepäeva tähistamine. Valla poolt ettepanek teha muutusi. Kuulutada välja valla 

parimate õpetajate kategooriad, valida nominendid jne. Küsimused: mille alusel reastatakse, 

kes otsustavad?  Hoolekogu sooviks näha sisulisemat ettepanekut, mitte lihtsalt vormilist.  

- Koolipildistamine lükatud edasi jaanuarikuusse (ehituse tõttu pole selleks ruume, aula on 

kinni.) 

Hoolekogu kuulas informatsiooni ära, tekkinud küsimustele ja täpsustustele saadi kohapeal 

ammendavad vastused. 

Koosolek lõppes kell 19.30 

 

 

 

 

 

  

 

 


